
Pozn.: V souladu se Zákonem na ochranu osobních údajů č. 101/200 Sb. je zveřejněn zápis ze 
zasedání Zastupitelstva města Milevska v upravené podobě, plné znění zápisu je k dispozici  
v sekretariátu MěÚ Milevsko. 

 

Z á p i s 

 

z 27. zasedání Zastupitelstva města Milevska, které se konalo ve středu dne 5. února 2014 od 

17:00 hodin v Domě kultury Milevsko. 

 

Přítomni: 

Ing. Bohuslav Beneš, Ing. Mgr. Miroslav Doubek, Bc. Zdeněk Herout, MUDr. Zdeněk Hobzek, 

Mgr. Marie Jelenová, JUDr. Oldřich Kofroň, MUDr. Jitka Kofroňová, RSDr. Jiří Kotalík,  

JUDr. Martin Kupec, Ph.D., Ing. Ladislav Macháček, Mgr. Vlasta Machartová, Ing. Václav 

Pavlečka, p. Jaroslav Peták, p. Michal Polanecký, p. Marie Polívková, MUDr. Miroslava 

Pučelíková, Ing. Ivan Radosta, Mgr. Ivana Stráská, Ing. Lubomír Šrámek, Mgr. Martin Třeštík. 

Omluven: Ing. Pavel Procházka. 

 

Program: 

 

Zahájení. 

Ustanovení orgánů zasedání. 

Schválení zápisu 26. zasedání a programu 27. zasedání Zastupitelstva města Milevska. 

 

  1. Kontrola plnění usnesení - TAJ 

  2. Plán financování obnovy vodovodů a kanalizací na období 2014 aţ 2023 - OISM 

  3. Řešení pohledávek z titulu nájmu z bytů a z vyúčtování sluţeb splatných před rokem 2009 -        

      OISM 

  4. Ţádost o odkoupení části pozemkové parcely parc. č. 354/3, v k. ú. Milevsko – ukončení  

      záměru  - OISM 

  5. Ţádost o odkoupení části pozemkové parcely parc. č. 1961/37, v k. ú. Milevsko – vyhlášení       

      záměru - OISM 

  6. Změna rozpočtu města Milevska č. 1/2014 a č. 2/2014 - OF 

  7. Návrh zadání územního plánu (ÚP) Milevsko - ORR 

  8. Finanční příspěvky na sportovní činnost v roce 2014 - OF 

  9. Stanovení odměn za výkon člena zastupitelstva - STA 

10. Zpráva o výsledku kontroly č. 5/2013 – KV ZMM 

 

Projednání návrhů na nové záleţitosti. 

Informace úřadu. 

Reakce na předchozí dotazy a podněty. 

Dotazy a podněty. 

Závěr. 

 

Písemné materiály k bodům č. 1 - 10 obdrţeli všichni členové Zastupitelstva města Milevska a 

jsou přiloţeny k originálu zápisu. Dále zastupitelé obdrţeli: 

- zápis č. 22/2013 Kontrolního výboru ZMM 

- přehled účasti na jednáních Finančního výboru ZMM 

 

Ustanovení orgánů zasedání 

 

27. zasedání Zastupitelstva města Milevska zahájil pan starosta Bc. Zdeněk Herout, konstatoval 

přítomnost nadpoloviční většiny členů Zastupitelstva města Milevska, a tedy jeho 
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usnášeníschopnost. Provedením zápisu byla pověřena Petra Slunečková a jako skrutátor byla 

pověřena Ivana Nováková. 

 

Ověřovatelé zápisu:  

Ing. Ladislav Macháček, Ing. Ivan Radosta 

 

Návrhová komise byla schválena ve sloţení: 

Ing. Bohuslav Beneš, paní Marie Polívková, Ing. Mgr. Miroslav Doubek. 

 

Mluvčím návrhové komise byl prohlášen Ing. Mgr. Miroslav Doubek.   

 

Schválení zápisu 26. zasedání a programu 27. zasedání ZMM 

Pan starosta prohlásil zápis za schválený.  

 

Zastupitelé schválili program 27. zasedání ZMM. 

Hlasování:  Přítomno: 17 pro-17, proti-0, zdrţel se-0. 

 

1. Kontrola plnění usnesení - TAJ 

Úvodní informace k tomuto materiálu podal p. starosta.  

 

Usnesení č. 292/14 

Zastupitelstvo města Milevska 

bere na vědomí přehled: 

- plnění usnesení Zastupitelstva města Milevska z 26. zasedání ZMM 

- nesplněných usnesení ze zasedání ZMM v období 2006 - 2010 a ze zasedání ZMM současného 

období č. 1 – 25. 

Přítomno:  17  pro-17, proti-0, zdrţel se-0 

 

Hlasování: 

Pro: Šrámek, Pučelíková, Jelenová, Peták, Hobzek, Herout, Třeštík, Pavlečka, Stráská, Macháček, 

Machartová, Kofroňová, Kotalík, Beneš, Polívková, Doubek, Radosta. 

 

2. Plán financování obnovy vodovodů a kanalizací na období 2014 aţ 2023 - OISM 

Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík a ředitel ČEVAK a. s. pan Ing. Lipold. 

V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: Ing. Beneš, Ing. Mgr. Doubek, p. Peták. 

 

Usnesení č. 293/14 

Zastupitelstvo města Milevska 

schvaluje aktualizaci „Plánu financování obnovy vodovodů a kanalizací na období 2014 aţ 2023“ 

zpracovaný společností ČEVAK a.s., Severní 8/2264, České Budějovice. 

Přítomno:  18  pro-18, proti-0, zdrţel se-0 

 

Hlasování: 

Pro: Pučelíková, Jelenová, Peták, Polanecký, Kofroň, Hobzek, Herout, Třeštík, Pavlečka, Stráská, 

Macháček, Machartová, Kofroňová, Kotalík, Beneš, Polívková, Doubek, Radosta. 

 

3. Řešení pohledávek z titulu nájmu z bytů a z vyúčtování sluţeb splatných před rokem 2009 -        

OISM 

Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 

Ing. Mgr. Doubek, Mgr. Stráská, Mgr. Třeštík, Ing. Radosta, p. Luxemburg, p. Polanecký. 

Ing. Mgr. Doubek – konstatoval, ţe nezbývá nic jiného, neţ vzniklé pohledávky odečíst, protoţe 

nemají vliv na finanční stav města. 

p. Polanecký – dotaz ohledně hlasování  
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Mgr. Stráská – vysvětlila situaci ohledně pohledávek v agendě pronájmu bytů, které vznikaly od 

roku 1991. 

Mgr. Třeštík – poloţky jsou věcně nesmyslné, proto se vyřazují. 

 

 

Usnesení č. 294/14 

Zastupitelstvo města Milevska 

schvaluje vyřazení neidentifikovatelných poloţek aktiv a pasiv vedených v evidenci pohledávek 

dle přílohy P2. 

Přítomno:  19  pro-16, proti-0, zdrţel se-3 

 

Hlasování: 

Pro: Pučelíková, Jelenová, Peták, Hobzek, Herout, Třeštík, Pavlečka, Stráská, Macháček, 

Machartová, Kofroňová, Kotalík, Beneš, Polívková, Doubek, Radosta, 

Zdrţel se: Kofroň, Šrámek, Polanecký. 

 

 

4. Ţádost o odkoupení části pozemkové parcely parc. č. 354/3, v k. ú. Milevsko – ukončení  

záměru  - OISM 

Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík.  

 

Usnesení č. 295/14 

Zastupitelstvo města Milevska 

schvaluje prodej části pozemkové parcely parc. č. 354/3, dle geometrického plánu označené jako 

díl „b“ o výměře 8 m
2
, v k. ú. Milevsko manţelům XXXXXXXXXXXXXXXX. Cena části 

pozemkové parcely bude  

ve výši 150 Kč za 1 m
2
.  

Přítomno: 19  pro-16, proti-0, zdrţel se-3 

 

Hlasování: 

Pro: Kofroň, Šrámek, Pučelíková, Jelenová, Peták, Polanecký, Herout, Pavlečka, Stráská, 

Macháček, Kofroňová, Kotalík, Beneš, Polívková, Doubek, Radosta. 

Zdrţel se: Hobzek, Třeštík, Machartová. 

 

5. Ţádost o odkoupení části pozemkové parcely parc. č. 1961/37, v k. ú. Milevsko – vyhlášení       

záměru – OISM 

Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 

Ing. Mgr. Doubek – dotaz ohledně způsobu prodeje předmětné parcely. 

p. starosta – o prodeji bude rozhodovat opět zastupitelstvo, nyní se jedná o vyhlášení záměru. 

Mgr. Stráská – vysvětlila, jak je to s prodejem pozemků v této lokalitě. 

Ing. Kabele – informoval o ochranném komunikačním pásmu silnice č. 19  a doplnil, ţe správcem 

je Jihočeský kraj, který musí vydat rozhodnutí o udělení výjimky z ochraného pásma silnice  

I. třídy pro případnou stavbu garáţe. 

RSDr. Kotalík – výjezd na silnici č. 19 byl v minulosti několikrát zamítnut. 

Mgr. Stráská – domnívá se, ţe v tuto chvíli nemá ţadatel jistotu, zda v případě prodeje pozemku 

bude moţné na předmětném pozemku garáţ stavět. 

Ing. Šrámek – navrhl stáhnout tento bod z programu nechat situaci prověřit. 

Mgr. Třeštík – jako předkladatel stáhl tento bod z projednávání.  

 

6. Změna rozpočtu města Milevska č. 1/2014 a č. 2/2014 – OF 

Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 

Ing. Mgr. Doubek – dotaz na rozpočtové opatření č. 2 navýšení výdajů na právní sluţby a 

navýšení limitu běţných výdajů a na pokutu Operační program Lidské zdroje. 
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Bc. Smrčina – navýšení se týká právních sluţeb v důsledku rozhodnutí za soudním vymáháním 

pohledávky ve výši cca 1.000.000 Kč panem Mgr. Pavlem Jakimem. 

Ing. Troják – informoval o kontrole finančního úřadu, který vyměřil pokutu 200.000 Kč (Operační 

program Lidské zdroje). Bylo podáno dovolání, které nemá odkladný účinek, nejprve se musí 

částka zaplatit a teprve poté částku lze poţadovat zpět.  

 

 

 

Usnesení č. 296/14 

Zastupitelstvo města Milevska v rámci změny rozpočtu č. 1/2014 a 2/2014: 

I. bere na vědomí rozpočtová opatření č. 1 aţ 8, 

II. schvaluje rozpočtová opatření č. 9 aţ 14 a změny závazných ukazatelů aktuálně platného 

rozpočtu v rozsahu dle přílohy č. 1, 

III. schvaluje změnu Přehledu investičních akcí dle přílohy č. 3. 

Přítomno:  19  pro-19, proti-0, zdrţel se-0 

 

Hlasování: 

Pro: Kofroň, Šrámek, Pučelíková, Jelenová, Peták, Polanecký, Kupec, Hobzek, Herout, Třeštík, 

Pavlečka, Macháček, Machartová, Kofroňová, Kotalík, Beneš, Polívková, Doubek, Radosta. 

 

7. Návrh zadání územního plánu (ÚP) Milevsko – ORR 

Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 

Ing. Mgr. Doubek, p. Nečasová, Ing. Beneš, RSDr. Kotalík, p. Koliha, Mgr. Třeštík,  

MUDr. Kofroňová, Ing. Šrámek.  

Ing. Mgr. Doubek – dotaz ohledně projektanta územního plánu. 

p. Nečasová – informovala o pořízení návrhu územního plánu Milevsko.  

Ing. Beneš – všechny změny bude projektant konzultovat s městem. 

RSDr. Kotalík – konstatoval, ţe změny ÚP č. 5 byly zapracovány dle rozhodnutí ZMM a předány 

ke zpracování projektantovi, záleţí na zastupitelstvu, které změny budou schváleny. 

MUDr. Kofroňová – dotaz, která firma bude ÚP zpracovávat. 

p. Nečasová – projekt bude zpracovávat Ing. Eduard Ţaluda. 

Ing. Šrámek – po zpracování bude projekt předloţen ke schválení ZMM. 

 

Usnesení č. 297/14 

Zastupitelstvo města Milevska 

I. schvaluje zadání územního plánu (ÚP) Milevsko, 

II. ukládá odboru regionálního rozvoje Městského úřadu Milevsko zajistit pořízení návrhu 

územního plánu Milevsko dle schváleného zadání a předloţit projednaný návrh zastupitelstvu 

k vydání. 

Přítomno: 20   pro-20, proti-0, zdrţel se-0 

 

Hlasování: 

Pro: Kofroň, Šrámek, Pučelíková, Jelenová, Peták, Polanecký, Kupec, Hobzek, Herout, Třeštík, 

Pavlečka, Stráská, Macháček, Machartová, Kofroňová, Kotalík, Beneš, Polívková, Doubek, 

Radosta. 

 

8. Finanční příspěvky na sportovní činnost v roce 2014 – OF 

Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 

p. starosta, Ing. Radosta, Ing. Mgr. Doubek, Mgr. Třeštík, MUDr. Pučelíková, Ing. Šrámek,  

p. Peták, Mgr. Jelenová, MUDr. Hobzek. 

 

p. starosta – návrh příspěvků se ve dvou poloţkách liší od návrhu Sportovní komise RMM. 
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Ing. Radosta – vysvětlil, proč došlo k rozdílu v některých částkách, zastupitelům bude zaslána 

správná tabulka s navrţenými příspěvky. 

Ing. Mgr. Doubek – nelíbí se mu, ţe uţ po měsíci od schválení rozpočtu jsou navrţeny jeho 

změny. Vznesl pozměňovací návrh na znění části IV. návrhu na usnesení: 

Zastupitelstvo města Milevska  

IV. schvaluje rozpočtovou změnu k navýšení finančních zdrojů na sportovní příspěvky  

o 79.000 Kč proti sníţení stavu na účtech města. 

Mgr. Třeštík – vysvětlil, ţe poţadavky a seznam těch, kteří ţádají o příspěvky, v době rozpočtu 

nejsou detailně známé.  

MUDr. Pučelíková – dotaz na organizaci PRUNUM a KAC. 

Ing. Radosta - Sportovní organizace PRUNUM je oddíl předškolních dětí zaměřený na pohybový 

rozvoj a koordinaci, probíhá v tělocvičnách na I. i na II. ZŠ. KAC je cyklistický oddíl. Dále 

stručně seznámil s návrhem na rozdělení příspěvků Sportovní komisí RMM 

p. starosta – dotaz na Jacht klub. 

Ing. Radosta – Jacht klub nemá ţádného člena z Milevska,  rovněţ ani jednoho člena do 21 let a 

nesportuje na sportovištích města Milevska, proto tomuto klubu nebyl tentokrát navrţen ţádný 

příspěvek.  

Ing. Šrámek – domnívá se, ţe návrh části usnesení č. IV. dle materiálu ani návrh  

Ing. Mgr. Doubka není správně. Vznesl tento návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města Milevska 

IV. ukládá místostarostovi Mgr. Třeštíkovi předloţit příslušné rozpočtové opatření na navýšení 

sportovních příspěvků o 79.000 Kč. 

p. Peták – doplnil, ţe Jacht klub měl v loňském roce dva členy z Milevska. 

Mgr. Jelenová – domnívá se, ţe škola plavání by měla obdrţet vyšší částku. 

Ing. Radosta – vysvětlil princip rozdělování příspěvků na sportovní činnost. 

MUDr. Hobzek – EFK Jaroslav Kálal ţádal rovněţ finanční příspěvek v rámci grantů na kulturní 

činnost. 

Ing. Mgr. Doubek – zdůvodnil svůj návrh na úpravu části IV. návrhu na usnesení.  

Mgr. Třeštík – navrhl znění části IV. usnesení takto: 

ZMM schvaluje provedení rozpočtového opatření k navýšení finančních zdrojů na sportovní 

příspěvky o 79.000 Kč. 

Ing. Šrámek – navrhl hlasovat o části usnesení IV. hlasovat zvlášť. 

Ing. Mgr. Doubek – zrekapituloval pozměňující návrhy na usnesení: 

- návrh Mgr. Jelenové - navýšení částky o 5.000 Kč ve prospěch Ilona Šindelářová (škola plavání), 

- návrh MUDr. Hobzka -  sníţení částky o 5.000 Kč EFK Jaroslav Kálal, 

- návrh Mgr. Třeštíka – znění části IV. návrhu usnesení: ZMM schvaluje provedení rozpočtového 

opatření k navýšení finančních zdrojů na sportovní příspěvky o 79.000 Kč. 

 

Hlasování o návrhu Mgr. Jelenové -  navýšení částky o 5.000 Kč ve prospěch Ilona Šindelářová 

(škola plavání): 

Pro: Kofroň, Šrámek, Pučelíková, Jelenová, Peták, Hobzek, Herout, Pavlečka, Macháček, 

Machartová, Kofroňová, Kotalík, Beneš, Polívková, 

Proti: Doubek, Radosta, 

Zdrţel se: Kupec, Třeštík. 

Přítomno: 18 pro-14, proti-2, zdrţel se-2 

Návrh byl přijat. 

 

Hlasování o návrhu MUDr. Hobzka - sníţení částky o 5.000 Kč EFK Jaroslav Kálal: 

Pro: Kofroň, Šrámek, Pučelíková, Jelenová, Peták, Polanecký, Hobzek, Pavlečka, Macháček, 

Machartová, Kofroňová, Kotalík, Beneš,  

Proti: Doubek, Radosta, 

Zdrţel se: Kupec, Herout, Třeštík, Polívková. 

Přítomno: 19 pro-13, proti-2, zdrţel se-4 
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Návrh byl přijat. 

 

Hlasování o návrhu Mgr. Třeštíka o znění části IV. návrhu na usnesení: 

ZMM schvaluje provedení rozpočtového opatření k navýšení finančních zdrojů na sportovní 

příspěvky o 79.000 Kč. 

Pro: Kofroň, Pučelíková, Jelenová, Peták, Polanecký, Kupec, Hobzek, Herout, Třeštík, Pavlečka, 

Macháček, Machartová, Kofroňová, Kotalík, Beneš, Polívková, Doubek, Radosta, 

Zdrţel se: Šrámek. 

Přítomno: 19 pro-18, proti-0, zdrţel se-1 

Návrh byl přijat. 

 

Ing. Šrámek stáhl svůj pozměňovací návrh o hlasování části IV. návrhu usnesení zvlášť. 

Dále zastupitelé hlasovali o celém návrhu na usnesení s tím, ţe v bodě I. a II. bude doplněno  

„v upraveném znění“. 

 

Usnesení č. 298/14 

Zastupitelstvo města Milevska 

I. si vyhrazuje pravomoc rozhodnout o poskytnutí všech příspěvků na sportovní činnost v roce 2014 

dle přílohy číslo 1 v upraveném znění, 

II. schvaluje finanční příspěvky na sportovní činnost v roce 2014 ve výši 2.879.000 Kč dle přílohy 

číslo 1 v upraveném znění,  

III. schvaluje návrhy vzorových smluv pro poskytování sportovních příspěvků dle přílohy číslo 2, 

3, 4 a 5, 

IV. schvaluje provedení rozpočtového opatření k navýšení finančních zdrojů na sportovní 

příspěvky o 79.000 Kč.  

Přítomno: 19 pro-18, proti-0, zdrţel se-1 

 

Hlasování: 

Pro: Kofroň, Šrámek, Pučelíková, Jelenová, Peták, Polanecký, Kupec, Hobzek, Herout, Třeštík, 

Pavlečka, Macháček, Machartová, Kofroňová, Kotalík, Beneš, Polívková, Doubek, Radosta. 

 

9. Stanovení odměn za výkon člena zastupitelstva – STA 

Úvodní informace k tomuto materiálu podal p. starosta. V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 

Ing. Mgr. Doubek, Ing. Troják, p. Polanecký, MUDr. Hobzek, p. Smrček, p. Koliha, Ing. Šrámek. 

 

Ing. Mgr. Doubek – dotaz, zda by neměli být v tabulkovém přehledu zahrnuty kromě členů výborů 

zastupitelstva i členové komisí rady. 

Ing. Troják – odměny členům komisí jsou v kompetenci Rady města Milevska. 

p. Polanecký – v době finančních škrtů je nemravné zvyšovat platy zastupitelů a zvyšovat 

příplatek za počet obyvatel, kdyţ počet obyvatel města Milevska neustále klesá. 

MUDr. Hobzek – odměny by měli dostávat členové komisí a výborů za účast na jednáních.  

p. Smrček – dotaz za co, mají zastupitelé odměny, upozornil na nepřítomnost některých 

zastupitelů. 

p. Koliha – členové komisí by se měli jednání zúčastňovat, a pokud se nezúčastňují, měli by být 

vyměněni.  

Ing. Šrámek – pokud předsedové komisí a výborů zjistí, ţe se někteří členové jednání 

nezúčastňují, měli by ZMM toto sdělit, aby mohli být nahrazeni za jiné členy. 

 

Usnesení č. 299/14 

Zastupitelstvo města Milevska 

I. stanovuje s účinností od 05.02.2014 dle přílohy č. 1 výši měsíčních odměn neuvolněným 

členům zastupitelstva, 
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II. rozhodlo s účinností od 05.02.2014 dle přílohy č. 1 výši peněţitých plnění poskytovaných 

fyzickým osobám, které nejsou členy  zastupitelstva města za výkon funkce členů výborů. 

Přítomno:  19  pro-14, proti-2, zdrţel se-3 

 

Hlasování 

Pro: Kofroň, Šrámek, Pučelíková, Peták, Kupec, Hobzek, Třeštík, Pavlečka, Macháček, 

Machartová, Kofroňová, Kotalík, Beneš, Polívková,  

Proti: Jelenová, Polanecký, 

Zdrţel se: Herout, Doubek, Radosta. 

 

10. Zpráva o výsledku kontroly č. 5/2013 – KV ZMM 

Úvodní informace k tomuto materiálu podal JUDr. Kofroň. V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 

p. starosta, Ing. Mgr. Doubek, p. Koliha. 

p. Koliha - proč na předmětné pozemky nebyla provedena inflační doloţka. 

p. Smrček – jako bývalý realitní makléř ví, ţe nájem těchto ploch činí 10 Kč/m
2
/měsíc. 

p. starosta – konstatoval, ţe podle výsledků kontroly se jedná o nejvýhodněji pronajatý pozemek. 

p. Polanecký – pozemek je na bývalé skládce a ani tráva nesmí skončit v potravinovém řetězci. 

p. Koliha – zisk provozovatele je nejméně 10 miliónů ročně. 

 

Usnesení č. 300/14 

Zastupitelstvo města Milevska 

bere  na vědomí  obsah  zprávy  o  výsledku kontroly č. 5/2013 „kontrola záleţitostí spojených 

s fotovoltaickou elektrárnou na pozemcích města Milevska, v místě bývalé skládky“. 

Přítomno:  18  pro-18, proti-0, zdrţel se-0 

 

Hlasování: 

Pro: Kofroň, Šrámek, Pučelíková, Jelenová, Peták, Polanecký, Kupec, Hobzek, Herout, Třeštík, 

Pavlečka, Macháček, Kofroňová, Kotalík, Beneš, Polívková, Doubek, Radosta. 

  

Projednání návrhů na nové záleţitosti. 

Návrhy na nové záleţitosti nebyly podány. 

JUDr. Kofroň poţádal zastupitele, aby podali návrh na kontrolní činnost pro Kontrolní výbor 

ZMM. 

 

Informace úřadu. 

Ing. Troják – informoval zastupitele, ţe na základě úsporných a racionalizačních opatření nastala 

změna v organizační struktuře MěÚ Milevsko. Sníţil se počet zaměstnanců ze 79 na 76 tedy o 3 

zaměstnance. 

 

Ředitel Domu kultury Bc. Vít Kratochvíl a Miroslava Houţvičková seznámili se záměry 

Milevského kraje o. p. s. ohledně cestovního ruchu, propagace města Milevska a jeho regionu.  

 

Ing. Mgr. Doubek – dotaz na prezentaci města. 

M. Houţvičková – propagace proběhne na webových stránkách, sociálních sítí, apod. 

Ing. Beneš – dotaz na spolupráci se sdruţením TOULAVA. 

M. Houţvičková – s TOULAVOU probíhá stále spolupráce. 

 

 

Reakce na předchozí dotazy a podněty. 

 

Ing. Mgr. Doubek – poskytl přehled o účasti členů Finančního výboru ZMM na jednáních tohoto 

výboru. 
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Ing. Šrámek – z předloţené tabulky o účasti členů Finančního výboru ZMM nevyplývá, ţe by se 

člen TOP 09 nezúčastňoval jednání 

 

 

 

Dotazy a podněty. 

 

p. Polívková – dotaz ohledně úprav parku Baţantnice.  

Ing. Rucká – úpravy v parku Baţantnice je akce vlastníků – premonstrátů. Posudek zpracovávali 

odborníci, státní správa pouze vydávala povolení ke kácení stromů z důvodu jejich onemocnění. 

Mgr. Machartová – premonstráti poţádali před cca 2 roky o dotaci na úpravu tohoto parku. Město 

Milevsko bylo přizváno pouze k jednomu řízení, kde se mohlo vyjádřit k případnému konání 

kulturních akcí. K úpravám parku se vyjadřuje Krajský památkový ústav a architekti dle ţádosti 

premonstrátů.  

Ing. Rucká – vykácené stromy mají být dle informací nahrazeny jinou zelení.  

p. Polívková – dotaz, zda by mohli být občané seznámeni s návrhem na úpravu parku. 

Ing. Rucká – park nepatří městu Milevsku, proto ani nemá potřebné dokumenty k dispozici a 

nemůţe je tedy zveřejnit. 

p. Švejda – doplnil, ţe např. zdravá lípa, zdravý platan a další dřeviny byly zbytečně pokáceny. 

p. Machartová – autorem projektu na úpravu parku Baţantnice je pan Šíma z Týna nad Vltavou, 

vybrali si sami premonstráti. 

Mgr. Jelenová – dotaz, zda můţe majitel pozemku kromě ovocných stromů nechat pokácet  

i jakékoli jiné stromy.  

p. starosta – ano, v tomto případě se jedná o park v těsné blízkosti národní kulturní památky, 

všechna rozhodnutí, která padla, proběhla dle zákona, který to umoţňuje. 

Ing. Mgr. Doubek – park je v rukách soukromých vlastníků a město Milevsko provádí v tomto 

parku údrţbu. 

p. starosta – park je ve vlastnictví premonstrátů a nedotknutelnost soukromého vlastnictví je 

jedním ze základních pilířů demokracie. 

 

p. Luxemburg – dotaz, zda budou pokáceny stromy u kostela sv. Bartoloměje. 

p. starosta – stromy byly znalecky prozkoumány a není důvod nechat je pokácet. 

p. Luxemburg – dotaz na přítomnost zastupitelů a odcházení dříve před ukončením jednání ZMM 

a na pamětní medaile, jejichţ zhotovení bylo schváleno Radou města Milevska.  

Mgr. Třeštík – medaile bude vytvořena dle návrhu výtvarníka Františka Doubka a udělovat by se 

měly za mimořádný přínos městu Milevsku, pravidla bude schvalovat RMM a ZMM. 

p. Luxemburg – dotaz ohledně zprávy investiční komise. 

p. starosta – Investiční komise RMM je poradním orgánem rady. 

p. Luxemburg – dotaz, zda budou navýšeni členové komisí RMM např. Kulturní komise. 

MUDr. Hobzek – navyšovat se nebudou. 

p. Luxemburg – dotaz na členy Redakční rady Zpravodaje a autora fotografie z titulní strany, dále 

vznesl dotaz ohledně článku pana Šrůta v Milevských novinách. 

p. starosta – ze záznamu stráţníků MP vyplývá, ţe nikterak nepochybili. 

p. Šrůt – vysvětlil situaci ohledně krádeţe v jeho obchodě, apeloval na město, aby byl zvýšen 

pořádek ve městě týkající se krádeţí určité skupiny obyvatel v Milevsku. 

p. Hrudka – uvedl, ţe do Milevských novin Městská policie Milevsko nedávala ţádný článek, celá 

věc je nyní v šetření Policie ČR. 

Ing. Mgr. Doubek – domnívá se, ţe občané by měli být seznámeni se záměrem na úpravu části 

nám. E. Beneše a ul. Švermova. 

p. starosta – informace o tomto proběhla ve Zpravodaji, na stránkách města Milevska bude 

zveřejněn projekt ohledně úpravy náměstí.  
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p. Koliha – seznámil přítomné se situací ohledně ţádostí o sdělení týkající se výše odměn dle 

zákona 106/1999 Sb., na které není odpovězeno v zákonné lhůtě. Ţádá pana starostu písemně 

odpovědět, proč nebylo odpovězeno v zákonné lhůtě. 

 

p. Koliha – dotaz ohledně pozemků u domů čp. 1092, 1093 a 1094, které mají být vedeny jako 

pozemky se zpevněnou plochou a mají být zaznamenány v kanastru nemovitostí. Dosud jsou tyto 

vedeny jako louky. Předmětné pozemky by měly být zařazeny do zimní údrţby.  

p. starosta – informoval o harmonogramu postupu prací na evidenci pozemků, který předkládal 

zastupitelstvu v roce 2005 JUDr. Kofroň a zpracovávala ho Ing. Nohejlová.  

Ing. Kabele – přístupy do domů v rámci zimní údrţby si nájemníci zajišťují sami, lokalita 

zmiňována p. Kolihou je do zimní údrţby zahrnuta. 

 

 

Evidence dotazů a podnětů. 

 

30) p. Koliha – podnět pro Dopravní komisi RMM, aby se zabývala nedostatky v lokalitě na 

Hůrkách (poškozené chodníky, obrubníky, špatný stav komunikace, apod.), v Nádraţní ul. lokalita 

„u Vzoru“ jsou jámy, kde se drţí voda. 

Dotaz bude předán Dopravní komisi RMM. 

43) p. Polívková – dotaz ohledně úprav parku Baţantnice – zodpovězen obratem. 

44) p. Luxemburg – dotaz, zda budou pokáceny stromy u kostela sv. Bartoloměje – zodpovězen 

obratem. 

45) p. Luxemburg – dotazy ohledně přítomnosti zastupitelů na jednáních ZMM, pamětní medaile, 

zprávy investiční komise, navýšeni členů komisí RMM např. Kulturní komise, Redakční rady 

Zpravodaje a článku pana Šrůta v Milevských novinách – zodpovězeny obratem. 

46) Ing. Mgr. Doubek – domnívá se, ţe občané by měli být seznámeni se záměrem na úpravu části 

nám. E. Beneše a ul. Švermova.  

Kompletní projektová dokumentace je uveřejněná na profilu zadavatele města Milevska.  

47) p. Koliha – ţádá písemně odpovědět ohledně ţádosti o výše odměny dle zákona 106/1999. 

Odpoví p. starosta. 

48) p. Koliha – dotaz ohledně pozemků u domů čp. 1092, 1093 a 1094. – zodpovězen obratem. 

 

 

Závěr. 

Jednání bylo ukončeno ve  21:30 hodin.  

 

 

 

 

 

 

Bc. Zdeněk Herout v. r. 

starosta města 

 

 

 

 

Upravila: 

Petra Slunečková 

 


